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Hantering av åtgärder för att återgå till f-6 skolor 

Klicka här för att skriva underrubrik 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att godkänna att utbildningsnämnden kan 
utöka sina kostnader med maximalt 900 tkr 2021 för återinförande av f-6-skola. 
Motiveringen är att prognosen för 2021 ser betydligt bättre ut än i november 2020. 

Kostnaden för återinförande av F-6 – skola 2022 ska utbildningsnämnden inarbeta i sin  
budget. 

Avsätta medel för 2021 för att återinföra F-6 skolor. Planera för kostnaderna i kommande års 
budget. 

Ärendet i korthet 
Örjan Olsson, v och Eva Arph Wernström, v har lämnat motion om att återgå till F-6 skolor. 
Motionen bifölls av fullmäktige den 22 februari 2021. 

Utbildningsnämnden som tidigare har berett ärendet har konstaterat att förändringen är 
möjlig att genomföra och nämnden ser en förväntad kvalitetshöjning för eleverna. Men de 
underströk att medel behöver tillföras nämnden för att det ska vara möjligt att genomföra 
förändring enligt motionens intentioner. Kommunstyrelsen behöver därför specificera vilka 
medel som kan avsättas för att utbildningsnämnden ska kunna införa F-6-skolor. 

 

Skolchef Kent Ylvesson har till utbildningsnämnden lämnat yttrande på motionen med 
förslag på hur motionens intentioner kan uppfyllas och konsekvenser av detta. Yttrandet 
bifogas som beslutsunderlag.       

 

Skolchefen har ber beräknat kostnaden 2021 till 900 tkr.  De ekonomiska förutsättningarna 
för 2021 ser betydligt bättre ut än då kommunfullmäktige beslutade om budget. 

 

Tidigare beslut 
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[Skriv här] 
 

Kommunfullmäktige beslutade (2021-02-22, § 10) att bifalla motionen. Kommunstyrelsen 
beslutade (2021-02-02, §24) att föreslår kommunfullmäktige besluta att bifalla motionen. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslog (2021-01-19, §9) kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta att bifalla motionen. 

Utbildningsnämnden beslutade (2020-12-09, §138) att Utbildningsnämnden ser positivt på 
motionen och skickar frågan för vidare hantering i kommunstyrelsen. Förändringen är möjlig 
att genomföra och nämnden ser en förväntad kvalitetshöjning för eleverna. 
Utbildningsnämnden understryker att medel måste tillföras nämnden för att det ska vara 
möjligt att genomföra förändring enligt motionens intentioner och skolchefens yttrande, 
samt att Nämnden vill ge skolchefen ett uppdrag att utreda framtidens skola. Uppdraget 
specificeras under våren 2021. 

Beslutet ska skickas till 
Utbildningsnämnden 

Skolchef 

Ekonomikontoret 
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